
Bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen “På Højene” 

 
Mødedato: mandag den 26. november 2007 hos Kjeld Röser, Pileurtvej 6. 

 

Fremmødte:  Helmut Sørensen, Kjeld Røser (referent), Mogens Larsen, Peer Bøge Petersen og Søren 

Sørensen.  

 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af seneste bestyrelsesreferat 

2. Meddelelser fra formanden 

3. Indkomne forslag 

4. Løbende sager 

5. Økonomi 

6. Hjemmeside 

7. Eventuelt 

8. Næste møde 

 

Punkt 1 - Godkendelse af seneste bestyrelsesreferat: 

Referatet godkendt og underskrevet. 

 

Punkt 2 - Meddelelser fra formanden: 

Søren Sørensen har aflagt de nye beboere på adresserne Kogleaksvej 19 og 21 samt Røllikevej 3 et 

velkomstbesøg og udleverer velkomstmappen. 

Freddy Jensen, Søbladvej 2, har anmodet grundejerforeningen om at de to træer foran huset bliver 

beskåret. 

Allan Sonne, Kogleaksvej 26, har gjort opmærksom på at der er et hul i fortovet ud for hans hus. 

 

Punkt 3 - Indkomne forslag: 

Ingen. 

 

Punkt 4 - Løbende sager: 

Mogens har efter gentagne henvendelser til ETK fået kontakt med Micha Aagensen, der indtil videre er 

vores kontaktperson. MAa har lovet at sætte gang i såvel kontraktarbejdet som de øvrige opgaver, vi 

har bestilt. På bestyrelsesmødet kunne vi konstatere: 

- at al kontraktarbejde vedr. 2007, dvs. fejning af rendestene og oprensning af vejbrønde, nu er 

blevet udført. 

      -     inden efterårsfejningen blev der foretaget ukrudtsbekæmpelse langs kantstenene.   

- reparation af vejbrønd ud for Søbladvej 4 er fortsat ikke gennemført. Mogens rykker ETK. 

- vedligeholdelsesreparation af veje/fortov. Her afventer ETK mindst en uges frost, før man 

igangsætter dette. 

- beskæring af områdets træer, herunder fældning af træ ud for Kogleaksvej 9 og Pileurtvej 5 

samt udskiftning af knækket træ ud for Nøkkerosevej 35. ETK har foretaget beskæring, men  

fældning/udskiftning udestår. Bestyrelsen vedtog, at beskære træerne foran Søbladvej 2.  

 



 

Søren arbejder fortsat med at få overblik over mulighederne for at etablere hastighedsdæmpende 

foranstaltninger i området, og håber at have et foreløbigt overblik inden generalforsamlingen 2008. 

Hvis der her er flertal for at arbejde videre med sagen, bør der nedsættes et udvalg, der kan præstere et 

forslag til generalforsamlingen i 2009. 

 

Punkt 5 - Økonomi: 

Kjeld meddelte, at kontingentet for 4. Kvartal var indbetalt af alle. Vores formue andrager pt. ca. kr. 

213.000. 

 

Punkt 6 - Hjemmeside:  

Martin har haft travlt på arbejdet, så debatsiden “Forum” er fortsat ikke helt på plads. Kjeld rykker 

ham. 

 

Punkt 7 - Eventuelt: 

I.a.b. 

 

Punkt 8 - Næste møde: 

Mandag den 28. januar 2008 kl. 19 hos Helmut. 

 

 

 

 

 

____________________________                                            _________________________ 

Helmut Sørensen    Kjeld Röser 

 

 

 

 

 

____________________________   _________________________ 

Mogens Larsen    Peer Bøge Petersen 

 

 

 

 

 

____________________________ 

Søren Sørensen 


